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To whom it may concern,
We are pleased to invite the following officials of                  to visit The 23rd China International Tire & Wheel （Qingdao）Exhibition in Qingdao, China for business meetings and discussions from July 8th – 11th, 2026. 
尊敬的相关人士：
我们很高兴邀请                的以下人员参加将于 2026 年 7 月 8 日至 11 日在中国青岛举办的第 23 届中国轮胎暨车轮（青岛）展，并进行商务会议及洽谈。
Passport details are as follows:
护照信息如下：
	
	ATTENDEE 参会人员

	Name / 姓名:
	

	Gender / 性别:
	

	Date of Birth / 出生日期:
	

	Nationality / 国籍 :
	

	Passport No / 护照号:
	

	Date of Issue / 签发日期：
	

	Date of Expiry / 有效期至：
	

	Position / 职位：
	



Purpose of Visit:  Visit The 23rd China International Tire & Wheel （Qingdao）Exhibition 
访问目的：参观第 23 届中国轮胎暨车轮（青岛）展
Place of Visit: Qingdao Cosmopolitan Exposition (No. 3399 Sansha Road, West Coast New Area, Qingdao, Shandong Province, China) 
访问地点:青岛国际博览中心（中国山东省青岛西海岸新区三沙路 3399 号）
Duration of Visit:	8th – 11th July 2026
访问时间: 2026 年 7 月 8 日至 11 日

Relationship between Applicant & Inviter: 
The Applicants are employees of                   , visiting the 2026 The 23rd China International Tire & Wheel （Qingdao）Exhibition and Inviter is Employee of Qingdao Jinnoc International Exhibition Co., Ltd., organizer of The 23rd China International Tire & Wheel （Qingdao）Exhibition.
申请人与邀请方关系:
申请人为                       公司员工，访问 2026 年第 23 届中国轮胎暨车轮（青岛）展；邀请方为第 23 届中国轮胎暨车轮（青岛）展的主办方青岛金诺国际会展有限公司员工。
Name of the Organisation	: Qingdao Jinnoc International Exhibition Co., Ltd.
公司名称: 青岛金诺国际展览有限公司
Contact Number:  +86 198 6287 7170 
联系电话: +86 198 6287 7170
Note: From the date of entry into China, any behavior he/she engages in is his/her private behavior, which has nothing to do with the Company,  Qingdao Jinnoc International Exhibition Co., Ltd. is NOT responsible for any legal problems.
备注: 从入境中国之日起，申请人一切行为均属个人行为，与公司无关，青岛金诺国际会展有限公司不对任何法律问题承担责任。

Yours Sincerely,
Wang Dewen
Chairman
Qingdao Jinnoc International Exhibition Co., Ltd.
Add.: 902, Fulin Building , 87 South Fuzhou Road, Qingdao,Shandong,China
Tel: +86 198 6287 7170  
Email: info@jinnoc.com
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